



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300599428		16, 24, 25	20-10-2006	Belkacem BOUCHA 108, rue Damremont, 75018 Paris, France.	CLT Patent & Trademark (H.K.) Ltd. Unit 09, 34/F, Office Tower, Convention Plaza, No. 1 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong.
300658486		12	25-08-2006	李燦 香港 新界大埔太 和路 12 號 喜和樓 3408 室	趙增鳴 香港 新界大埔太和路 12 號 喜和樓 3408 號
300680364		3, 44	20-10-2006	Beauty Expert (BVI) Limited 6th Floor, Sino Industrial Plaza, 9 Kai Cheung Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong	Beauty Expert (BVI) Limited 6th Floor, Sino Industrial Plaza, 9 Kai Cheung Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

Kong.

300715833

8055 18

13-10-2006

高烈洲
中國 廣東省汕頭
市潮陽區 和平鎮
五和高厝寮中興街
南 11 號

金溢顧問(香港)有限公司
香港 上環文咸東街 65-67 號
喜利商業大廈 15 字樓 A 室